

2007

CHAPTER 83

**An Act to Authorize an Easement
Through Certain Lands in The
City of Saint John for Natural Gas
Pipeline Purposes**

Assented to May 30, 2007

WHEREAS The City of Saint John and the Saint John Horticultural Association pray that it be enacted as hereinafter set forth;

THEREFORE, Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick enacts as follows:

1 Notwithstanding anything contained in the Acts of the Legislative Assembly of New Brunswick concerning the lands previously vested in the Saint John Horticultural Association and conveyed to The City of Saint John by the said Horticultural Association in a Deed dated March 20, 1967 and registered in the Saint John County Registry Office on April 14, 1967 in Book 564 at Page 323 as No. 210666, The City of Saint John, with the consent of the Saint John Horticultural Association, is hereby authorized and empowered to grant one time only, an Easement in a portion of the said lands for the purposes of constructing, maintaining, replacing and operating a natural gas pipeline together with associated equipment and facilities and such rights as are ancillary thereto provided that the grantee has been issued a Certificate pursuant to section 52 of the *National Energy Board Act*, R.S. 1985, c. N-7 with respect to an application submitted to the National Energy Board on the 23rd day of May, 2006, by Emera Brunswick Pipeline Company Ltd.

CHAPITRE 83

**Loi autorisant le consentement
d'une servitude sur des terrains de la
cité appelée The City of Saint John
pour les besoins d'un gazoduc**

Sanctionnée le 30 mai 2007

ATTENDU QUE la cité appelée The City of Saint John et la *Saint John Horticultural Association* sollicitent l'édiction des dispositions qui suivent;

À CES CAUSES, Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète :

1 Nonobstant toute disposition des lois de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick relative à des terrains que la Saint John Horticultural Association a transférés à la cité appelée The City of Saint John au moyen d'un acte de transfert daté du 20 mars 1967 et enregistré au bureau d'enregistrement du comté de Saint John le 14 avril 1967 à la page 323 du livre 564 (n^o 210666), la cité, du consentement de la Saint John Horticultural Association, est habilitée à consentir, une fois seulement, aux fins de la construction, de l'entretien, du remplacement et de l'exploitation d'un gazoduc ainsi que des équipements et installations y afférents, une servitude sur une portion des terrains visés et tous droits y accessoires, pourvu qu'un certificat ait été émis au bénéficiaire de la servitude en vertu de l'article 52 de la *Loi sur l'office national de l'énergie*, L.R.C. 1985, c. N-7, en ce qui a trait à une demande soumise à l'office national de l'énergie le 23 mai 2006 par Emera Brunswick Pipeline Company Ltd.